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Stadsbyggnadsnämndens åtgärder med anledning av situationen inom 
tillsynsverksamheten 

Vaxholms stads revisorer träffade Stadsbyggnadsnämndens presidium den 1 oktober 2019. 
Revisorerna ställde då, bland annat en fråga rörande situationen inom tillsynsverksamheten. Då 
framkom att nämndens ärendebalans ökat från 8, vid ingången av 2016 till 214 ärenden, per den 1 
oktober 2019. Det framkom vidare att nämnden, vid tidpunkten för mötet, inte bedrev någon 
tillsynsverksamhet och att inte något tillsynsärende hade avslutats under året. Läget bedömdes av 
såväl revisorerna som av nämndens presidium som mycket allvarlig.  

Med anledning av denna situation har revisorerna bedömt det som viktigt att följa utvecklingen och 
de åtgärder nämnden vidtar i syfte att komma till rätta med problemen inom tillsynsverksamheten. 
Revisorerna har därför några frågor att ställa till nämnden enligt följande: 

1. Vilka beslut har nämnden fattat i syfte att åtgärda problemen inom tillsynsverksamheten?  
2. Hur ser nämndens åtgärds- och tidplan ut för att komma till rätta med problemen inom 

tillsynsverksamheten? 
3. Har nämnden rapporterat till kommunstyrelsen eller fullmäktige om problemen inom 

tillsynsverksamheten?  

Revisorerna vill ha nämndens svar på frågorna ovan senast den 28 februari 2020 
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